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SCHRIFTELIJKE VRAAG 
 
 
Datum 5 mei 2017  
  
Namens fractie VLP 
  
Indiener Jac Heijnen 
  

 
Vraag We waren verrast door het artikel vandaag in DDL waarin aangegeven 

wordt dat vanaf 1 juli plastic aangeboden moet worden in doorzichtige 
vuilniszakken. Naar onze mening is dit in geen enkele raadsvergadering ter 
sprake gebracht. Ook niet in die van 27 maart waarin gesproken is over 
alternatieve inzamelsystemen ter vermindering van restafval. 
 
Verder zijn we verrast door het inzet van de BOA in dit verband. De VLP kan 
zich nog goed herinneren dat onze verzoeken om controle door de BOA van 
Illegale bijplaatsingen geruime tijd niet zijn gehonoreerd. Is dit gewijzigd 
inzicht? Wordt hier ook apart budget voor vrijgemaakt? 
 
Hoe zit het verder met de “doorzichtige” zak. Wordt de tijdslijn van 
01.07.2017 gehaald door winkeliers en werken deze überhaupt mee?  

 

Antwoord: 

 
Raadsvergadering(en) 
In de raadsvergadering van 27 maart jl. heeft de raad een keuze gemaakt 
voor een wijziging van het inzamelsysteem voor rest- en GFT-afval als 
eerste stap richting minder restafval. De focus in dit keuzetraject lag op de 
huis-aan-huis-inzameling van het rest- en GFT-afval. Eventuele wijzigingen 
in de inzamelsystematiek van de ondergrondse brengvoorzieningen hebben 
we hierbij buiten beschouwing gelaten. Enerzijds zijn de inzamelresultaten 
(hoeveelheden) via deze voorzieningen goed, anderzijds willen we eerst de 
resultaten van de eerste stap afwachten alvorens te bepalen of nadere 
maatregelen noodzakelijk zijn.  

 
Vervuiling  
De eisen ten aanzien van de kwaliteit van kunststof verpakkingen zijn recent 
aangescherpt; de hoeveelheid vervuiling mag nog maar 10% zijn (dit was 
30%). Met vervuiling doelt men o.a. op afval dat gevaarlijk is voor de 
medewerkers (zoals asbest, dode beesten en medisch afval) of afval dat 
een negatieve invloed heeft op de installatie of het eindresultaat na sortering 
(zoals elektronica, huishoudelijk restafval of harde kunststoffen niet zijnde 
verpakkingsmateriaal). Op de overslag vindt hiertoe een visuele controle 
plaats. Dit kan alleen wanneer het kunststof los gestort is of wanneer de 
zakken doorzichtig zijn. Alle zwarte zakken (Komo) merkt men per definitie 
aan als restafval. Bij te veel vervuiling keurt men de hele vracht af. Dit zorgt 
voor hoge kosten en levert een negatieve bijdrage aan onze 
scheidingsresultaten.  

 
Inzamelmiddel 
Het college kan op grond van artikel 4 lid 2 van de Afvalstoffenverordening 
het inzamelmiddel voor huishoudelijk afval vaststellen. Hierdoor is het voor 
onze BOA’s  mogelijk onze inwoners aan te  spreken c.q. te beboeten 
wanneer men het kunststof verpakkingsmateriaal op een andere wijze 
aanbiedt dan los of in een transparante zak. In Horst aan de Maas heeft 
men vorig  jaar ook de doorzichtige zak verplicht gesteld. Hier zamelt men 
echter huis-aan-huis in. Blijkt er teveel vervuiling in de zakken te zitten, laat 
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de inzamelaar de zak staan. Dit is bij ons niet mogelijk omdat de 
ondergrondse brengvoorzieningen hebben. Uiteraard staat het onze 
inwoners vrij om het kunststof verpakkingsmateriaal los in de trommel te 
deponeren.  
 
Ook de gemeente Venlo verplicht het gebruik van de doorzichtige zak in de 
ondergrondse brengvoorzieningen bij de hoogbouw per 1 juli a.s. (bij de 
laagbouw zamelt men het kunststof in via containers).  Zij hebben de 
winkeliers aangeschreven en hebben van alle winkeliers de toezegging 
gehad dat deze mee gaan werken.  Inmiddels hebben ook wij de winkeliers 
in week 18 aangeschreven; omdat dit zo recent is, kunnen we helaas nog 
niet aangeven in hoeverre de winkeliers mee willen werken en of ze de 
deadline van 1 juli a.s. halen.  Gezien de ervaringen van de gemeente 
Venlo, verwachten wij dat dit geen probleem zal zijn.  
 
Handhaving 
Onder verwijzing naar onze raadsinformatiebrief van vandaag, 8 mei 2017 
met betrekking tot het ‘initiatiefvoorstel handhaving bijplaatsingen 
ondergrondse containers’, kunnen wij u aangeven dat wij structureel 1 tot 2 
uur per week BOA-capaciteit inplannen bij onze ondergrondse 
voorzieningen. Om te controleren op bijplaatsingen, maar ook om te 
controleren of de juiste grondstoffen worden aangeboden.  
 
Pas nadat het verkrijgen van de doorzichtige zak geregeld is, zullen we als 
eerste onze inwoners uitgebreid informeren en zal deze verplichting gaan 
gelden.     

 
  
  
  
Portefeuillehouder* Ton Reijnders 
  
Afhandeling* 8 mei 2017 
 
 


